
 

 

Z á p i s n i c a  

zo zasadnutia OcZ, konaného dňa 26. 02. 2018 na OcÚ v Rudňanoch 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Počet prítomných poslancov OcZ:  11 

Neprítomní – ospravedlnení:   

Príchod neskôr:    

Skorší odchod:     

     

Začiatok:     15.00 hod 

Koniec:       17.40 hod 

 

 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Určenie návrhovej komisie (Ing. Janka Gazdurová, Ing. Rudolf Kačír)  

4. Určenie overovateľa zápisnice (p. Jozef Comba, Bc. Peter Čopjan) 

5. Kontrola plnenia uznesení 

6. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti č 01/2018/OcZ 

7. Dodatok nájomnej zmluvy k b. j. s. č. 359 

8. Výzva na zriadenie zberného dvora 

9. Rôzne 

10. Interpelácia poslancov 

11. Diskusia 

12. Záver    
 

 

 

1. Otvorenie 

  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol zástupca starostu, ktorý privítal 

všetkých prítomných a oboznámil ich s programom rokovania.  

 

 

2. Schválenie programu rokovania 

JUDr. Chroust navrhol aby sa vypustil z programu rokovania bod č. 8 a vysvetlil dôvod 

vypustenia a poukázal na potrebu zriadenia vecného bremena 

zástupca starostu vysvetlil dôvody na základe ktorých bol tento bod zaradený do programu 

rokovania 

JUDr. Chroust sa informoval o názore hlavného kontrolóra obce, na názor k zriadeniu 

vecného bremena 

hlavný kontrolór Ing. Stanislav vysvetlil stanovisko, ktoré právny zástupca obce 

prezentoval na Obecnej rade a vysvetlil svoj názor na zriadenie vecného bremena 

p. Hozza vyjadril svoj kladný názor k zriadeniu vecného bremena a vysvetlil dôvody 

a skúsenosti so zriadením vecného bremena 

zástupca starostu opätovne vysvetlil dôvod zaradenia bodu č. 8 do programu 



 

 

p. Hozza poznamenal, či existuje statický posudok na most pri Zabíjanci a vysvetlil dôvod 

zástupca starostu odpovedal, most zamietol Dopravný inšpektorát SNV a informoval 

poslancov, že p. starosta dal vypracovať statický posudok na most 

JUDr. Chroust poznamenal, že tieto informácie mali byť podané iba v bode Rôzne 

a vysvetlil dôvody svojho názoru 

p. Comba zhrnul situáciu a informoval poslancov o stanovisku obecnej rady k prejednávanej 

veci a poznamenal, že okrem statického posudku na most bude potrebný aj posudok Povodia 

Bodrogu a Hornádu  o storočnej vode  

poslanci obecného zastupiteľstva hlasovali o vypustení bodu č. 8 z rokovania 

a nadpolovičnou väčšinou hlasou rozhodli o vypustení bodu č. 8 z programu rokovania 

 

Ing. Gazdurová prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ 13/41/2018 

OcZ schvaľuje program rokovania 41. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Hlasovanie: 

Za:  6   

Proti:  5 (p. Neuvirth, p. Comba, Ing. Gazdurová, p. Krestian, Mgr. Kirnágová) 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

 

3. Určenie návrhovej komisie  

 

Ing. Gazdurová prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ 14/41/2018 

OcZ schvaľuje do návrhovej komisie Ing. Janku Gazdurovú, Ing. Rudolfa Kačíra 

Hlasovanie: 

Za:  9   

Proti:  0 

Zdržal sa: 2 (Ing. Gazdurová, Ing. Kačír) 

Neprítomní: 0 

 

 

4. Určenie overovateľa zápisnice 

 

Ing. Gazdurová prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ 15/41/2018 

OcZ schvaľuje za overovateľa zápisnice p. Jozefa Combu, Bc. Petra Čopjana 

Hlasovanie: 

Za:  9   

Proti:  0 

Zdržal sa: 2 (p. Comba, Bc. Čopjan) 

Neprítomní: 0 

 

 



 

 

5. Kontrola plnenia uznesení 

zástupca starostu oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s plnením uznesení obecnej 

rady a obecného zastupiteľstva. 

PhDr. Krajňáková, PhD. sa informovala či prišla odpoveď z Regionálneho úradu verejného 

zdravotníctva SNV 

zástupca starostu odpovedal, že nie 

JUDr. Chroust sa informoval či obec uskutočnila stretnutie so zástupcom firmy  

KONZEKO s. r. o. 

zástupca starostu odpovedal, že nie a vysvetlil dôvod  

zástupca starostu informoval poslancov obecného zastupiteľstva s plnením uznesenia č. 

9/40/2018 a poznamenal, že pracovníčka stavebného úradu žiada termín plnenia uznesenia 

predlžiť na 19. 03. 2018 z dôvodu pracovného vyťaženia 

JUDr. Chroust poukázal na odpovede pracovníčky stavebného úradu od r. 2009 

a prezentoval ich spoločný záver, v ktorých pracovníčka stavebného úradu poukazuje na 

nedostatok pracovného času a informoval poslancov o vykonaných krokoch p. Kalafuta, 

navrhol aby sa zverejnili uskutočnené kroky v kultúrnom a spoločenskom mesačníku 

Horizont 

Mgr. Kirnágová vyjadrila svoj pohoršený názor na činnosti stavebného úradu   

JUDr. Chroust poznamenal, že nečinnosť sa stala nie iba zo strany stavebného úradu 

zástupca starostu navrhol aby sa prijalo uznesenie o predlžení termínu uznesenia č. 

9/40/2018 na 19. 03. 2018 

 

Ing. Gazdurová prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ 16/41/2018 

OcZ predlžuje termín uznesenia č. 9/40/2018 do 19.03.2018 

 Hlasovanie: 

Za:  11   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

 

6. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti č. 01/2018/OcZ 

hlavný kontrolór Ing. Stanislav oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva o Správe 

o výsledkoch kontrolnej činnosti č. 01/2018/OcZ a o Správe o stave a úrovni vybavovania 

sťažností a petícií za rok 2017 

JUDr. Chroust sa informoval, kto má na Obecnom úrade na starosti sťažnosti a petície 

a poznamenal či daná pracovníčka absolvovala školenia 

hlavný kontrolór Ing. Stanislav odpovedal, že sl. Krestianová má na starosti sťažnosti 

a petície a absolvovala školenie  

 

Ing. Gazdurová prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ 17/41/2018 

OcZ berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti č. 01/2018/OcZ 

Hlasovanie:  

Za:  11   



 

 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

Ing. Gazdurová prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ 18/41/2018 

OcZ berie na vedomie Správu o stave a úrovni vybavovania sťažností a petícií za rok 2017 

Hlasovanie: 

Za:  11   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

 

7.  Dodatok nájomnej zmluvy k b. j. s. č. 359 

zástupca starostu oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva o potrebe schválenia 

dodatku k nájomnej zmluve b. j. s. č. 359 

 

Ing. Gazdurová prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ 19/41/2018 

OcZ schvaľuje návrh dodatku k nájomnej zmluve bytového domu  s. č. 359 

Hlasovanie: 

Za:  11   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

 

8.  Výzva na zriadenie zberného dvora 

zástupca starostu oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva o vypísanej výzve na 

podporu triedeného zberu a zhodnocovania komunálneho odpadu 

Ing. Kačír sa informoval či obec disponuje s prehľadom koľko jednotlivého dopadu sa z obce 

vyváža 

zástupca starostu odpovedal, že p. Machovský disponuje s približným prehľadom vývozu 

jednotlivých druhov odpadu a navrhol do akých možností by sme sa v rámci výzvy mohli 

zapojiť 

JUDr. Chroust prezentoval svoj kladný názor na stanovisko p. Ing. Kačíra a poznamenal, že 

je potrebné zabezpečiť stanovisko Zdravotného útvaru a životného prostredia a vysvetlil 

dôvod potreby, poukázal na potrebu vypracovania finančnej náročnosti projektu 

Bc. Čopjan poznamenal, že je potrebné zistiť názory susedných občanov na plánované 

zriadenie zberného dvora 

zástupca starostu poukázal na potrebu správneho výberu možnosti zapojenia sa do výzvy 

a vysvetlil dôvod, poznamenal, že sa môže do kultúrno spoločenského mesačníka Horizont 

zverejniť plán zriadenia zberného dvora, vysvetlil aktuálnu situáciu ohľadom zamestnávania 

pracovníkov zberného dvora 



 

 

p. Hozza poznamenal, že na zbernom dvore sa bude skladovať prevažne stavebný materiál 

a zelený odpad a upozornil na skutočnosť, že nie každý z občanov má možnosť vyvážať 

zelený odpad na zberný dvor 

zástupca starostu odpovedal, že za pomoci p. Astaloša sa pomáha pri odvoze zeleného 

odpadu a oboznámil poslancov o plánovanom stretnutí s p. Kačengom  

Mgr. Kirnágová prezentovala svoj kladný názor na zriadenie zberného dvora a vysvetlila 

dôvod súhlasu 

 

 

Ing. Gazdurová prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ 20/41/2018 

OcZ schvaľuje zapojenie sa do výzvy na podporu triedeného zberu a zhodnocovania 

komunálneho odpadu 

Hlasovanie: 

Za:  10   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 1 (Ing. Kačír) 

 

 

9.  Rôzne 

zástupca starostu oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva o vypísanej výzve na  

„Podporu vysporiadanie pozemkov v marginalizovaných rómskych komunitách“ a vysvetlil 

potrebu zapojenia sa do výzvy 

JUDr. Chroust prezentoval svoj kladný názor na zapojenie sa do výzvy a informoval sa či sú 

už vybrané lokality v obci na vysporiadanie 

zástupca starostu vysvetlil aké lokality sú vybrané na vysporiadanie 

JUDr. Chroust poukázal na ochotu Lesného a pasienkového spoločenstva Zapálenica 

Rudňany, pozemkové spoločenstvo na vysporiadanie pozemkov a vysvetlil situáciu ohľadom 

čiernych stavieb na pozemkoch Lesného a pasienkového spoločenstva Zapálenica Rudňany, 

pozemkové spoločenstvo 

zástupca starostu vysvetlil komplikovanú situáciu ohľadom  komunikácie s pracovníčkou 

stavebného úradu Rudňany  

Mgr. Sukeník oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva o čiernych stavbách 

v jednotlivých častiach obce 

 

Ing. Gazdurová prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ 21/41/2018 

OcZ schvaľuje zapojenie sa do národného projektu pod názvom „Podpora vysporiadania 

pozemkov v marginalizovaných rómskych komunitách“ 

Hlasovanie: 

Za:  11   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 



 

 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva o Zápisnici 

z komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej a informovala sa ohľadom bytu p. Kinika 

p. Hozza vysvetlil aktuálny stav miestnosti a potrebné kroky, ktoré by sa mali vykonať aby sa 

žiadosti vyhovelo, upozornil na potrebu premerania funkčnosti káblov elektrického vedenia 

a poznamenal, že Komisia životného prostredia a výstavby nemá námietky k vyhoveniu 

žiadosti  

p. Comba sa informoval o dôvode pridelenia bytu p. Skubíkovej ak je p. Skubíková na 

zozname neplatičov a poukázal na nedávny incident medzi p. Skubíkovou a zamestnancom 

OcÚ Rudňany 

PhDr. Krajňáková, PhD. vysvetlila dôvody výmeny bytu p. Skubíkovej 

p. Hozza poukázal na pohoršujúci stav nájomných bytov pri preberaní od nájomníkov alebo 

od stavebných firiem 

PhDr. Krajňáková, PhD. odpovedala, že nie je v kompetencií komisie preberanie 

nájomných bytov ale v kompetencií zamestnancov OcÚ 

zástupca starostu požiadal Komisiu pre životné prostredie a výstavbu o stanovisko k bytu p. 

Čonku 

p. Hozza odpovedal, že komisia dá stanovisko až po ukončení rekonštrukčných prác na byte 

p. Čonku 

p. Ogurčák prezentoval svoj názor k negatívnej situáciu medzi p. Skubíkovou 

a zamestnancom OcÚ  

 

Ing. Gazdurová prečítala návrh uznesenia        

Uznesenie OcZ 22/41/2018 

OcZ schvaľuje za nového nájomníka 1-izbového bytu súp. č. 80/21 p. Jozefa Mikuša.    

Hlasovanie: 

Za:  10   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 1 (p. Hozza) 

 

Ing. Gazdurová prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ 23/41/2018 

OcZ schvaľuje za nového nájomníka 2-izbového bytu súp. č. 245/29 p. Dagmar Skubíkovú.   

Hlasovanie: 

Za:  8    

Proti:  0 

Zdržal sa: 2 (p. Comba, p. Krestian) 

Neprítomní: 1 (p. Hozza) 

 

Ing. Gazdurová prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ 24/41/2018 

OcZ schvaľuje zmenu nájomcu 2-izbového bytu súp. č. 512/2 p. Róberta Horvátha.   

Hlasovanie: 



 

 

Za:  11   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

 

zástupca starostu oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva o schválení žiadosti na 

výstavbu Materskej škôlky Zabíjanec 

p. Comba poukázal na to, že je potrebné uskutočňovať potrebné kroky aby sme finančné 

prostriedky z výzvy využili 

Ing. Kačír poznamenal na skutočnosť, že sa zapájame do výzvy a nemáme vysporiadané 

pozemky 

zástupca starostu vysvetlil situáciu, ktorá vznikla okolo príjazdovej cesty k Materskej škole  

JUDr. Chroust vyjadril svoj názor  k  výstavbe, vypracovaní projektovej dokumentácie 

a prístupovej cesty k Materskej škôlke 

Ing. Kačír vyjadril svoj názor k riešeniu prístupovej cesty k Materskej škole 

zástupca starostu vysvetlil možnosti ako sa mohla vyriešiť prístupová cesta k Materskej 

škole a vysvetlil ako sa budú viesť inžinierske siete 

p. Hozza poznamenal na potrebu vyriešenia prístupovej cesty do budúcnosti  

Bc. Čopjan sa informoval či je vypracovaný statický posudok na vrchný most na Zabíjanci 

zástupca starostu vysvetlil v akom stave a aké rozhodnutia máme na jednotlivé mosty na 

Zabíjanci 

 

 

Ing. Gazdurová oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva o Zápisnici z komisie pre 

rozpočet a majetok obce 

p. Comba navrhol aby obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení 

Ing. Gazdurová odpovedala, že nie je v kompetencií obecného zastupiteľstva prijať 

uznesenie v navrhovanom znení 

JUDr. Chroust vyjadril svoj názor k prejednávanej záležitosti a poznamenal, že by mal byť 

medzi stranami príkaz na prácu nadčas a poukázal na potrebu riešenia situácie 

Ing. Gazdurová vysvetlila situáciu ohľadom žiadosti p. Astaloša, ktorý žiadal o preplatenie 

nadčasov p. starostu vo výške 91,5 hodín 

hlavný kontrolór Ing. Stanislav poznamenal, že táto žiadosť nepatrí do Komisie a obecnému 

zastupiteľstvu na riešenie a vysvetlil dôvod  

p. Comba vysvetlil dôvod navrhovaného uznesenia 

Ing. Kačír vyjadril svoj názor k prejednávanej záležitosti a poukázal na potrebu navýšenia 

mzdových prostriedkov 

zástupca starostu poznamenal, že situácia sa dá vyriešiť zmenou rozpočtu a poukázal na 

možnosti ako by sa situácia mohla vyriešiť 

poslanci obecného zastupiteľstva hlasovali o návrhu p. Combu a nadpolovičnou väčšinou 

hlasov návrh zamietli 

JUDr. Chroust vyjadril svoj názor k žiadosti o finančný príspevok 



 

 

hlavný kontrolór Ing. Stanislav neodporúča poskytnúť finančný príspevok navrhovaným 

spôsobom a vysvetlil aké sú možnosti poskytovania finančných príspevkov na knižnú 

publikáciu 

zástupca starostu oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva o Zápisnici z otvárania 

obálok a výsledku verejnej obchodnej súťaže 

p. Ogručák sa informoval, ako môže nájomník na svoje náklady opravovať obecný majetok 

zástupca starostu oboznámil poslancov o návrhu právneho zástupcu na vykonanie úprav 

interiérových priestorov 

p. Ogručák poznamenal, prečo nie sú vypratané priestory po ukončení 10 dňového prenájmu 

a prečo sa poslancom nepredložila podpísaná zmluva na 10 dňový prenájom 

zástupca starostu odpovedal, že 10 dňový prenájom je výlučne v kompetencií p. starostu 

Bc. Čopjan sa informoval, či si nájomník nebude môcť v budúcnosti nárokovať na finančné 

prostriedky z rekonštrukcie 

hlavný kontrolór Ing. Stanislav odpovedal, že nie a vysvetlil dôvody prečo nemôže 

Mgr. Kirnágová sa informovala, či je nájomná zmluva stanovená na dobu určitú 

Ing. Gazdurová, Ing. Čujová odpovedali, že zmluva je na 1 rok podľa vypísanej verejnej 

obchodnej súťaže 

 

Ing. Gazdurová prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ 25/41/2018 

OcZ berie na vedomie Zápis z otvárania obálok z verejnej obchodnej súťaže na prenájom 

nebytových priestorov na parcele č. 611 z LV č. 1 o výmere 20 m
2 

 

Hlasovanie: 

Za:  10   

Proti:  0 

Zdržal sa: 1 (p. Ogručák) 

Neprítomní: 0 

 

Ing. Gazdurová prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ 26/41/2018 

OcZ schvaľuje prenájom nebytových priestorov, stojacích na parcele č. 611 z LV č. 1 

v katastrálnom území Rudňany, o výmere 20 m
2
 v cene 10 €/1 m

2
, t. j. spolu 200,00 € ročne, 

p. Denise Uličnej 

Hlasovanie: 

Za:  7   

Proti:  4 (PhDr. Krajňáková PhD., JUDr. Chroust, p. Ogurčák, p. Hozza) 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

 

11. Interpelácia 

Ing. Kačír poukázal na vandalizmus vykonávaný na slobodárni a navrhol riešenie problému 



 

 

zástupca starostu upovedomil poslancov o vykonaných opatreniach na slobodárni a navrhol 

aby sa za pomoci Komisie životného prostredia a výstavby navrhli možné kroky na vykonanie 

opatrení 

p. Hozza navrhol ako by sa to dalo vyriešiť 

p. Comba poukázal na neadekvátne články, ktoré sa nachádzajú v kultúrno spoločenskom 

mesačníku Horizont a navrhol aký obsah by nemal chýbať v mesačníku a poukázal na 

zverejnený list od p. prezidenta SR v mesačníku, poukázal na nedostatočnú funkčnosť 

obecného rozhlasu a potreby informovania verejnosti cez mesačník Horizont o dôvode 

obmedzenej funkčnosti, požiadal náčelníka Obecnej polície a predsedu Komisie pre verejný 

poriadok o informácie ohľadom činnosti a náplne práce MOPS, navrhol zmenu Zásad 

odmeňovania poslancov a členov komisie obce v časti odmeňovania zástupcu starostu obce 

počas práce neschopnosti starostu obce z 30% na 35% a vysvetlil dôvod 

zástupca starostu vysvetlil situáciu ohľadom nedostatočnej funkčnosti obecného rozhlasu 

Bc. Čopjan poukázal na nedostatočné upravené cesty a nedostatok posypového materiálu v 

obci 

zástupca starostu vysvetlil situáciu ohľadom nedostatočne upravených ciest v obci 

a informoval poslancov o objednanom posypovom voze zo Správy ciest 

p. Ogurčák informoval poslancov o oblečení MOPS a o ich náplni práce, ktorá bola daná 

výzvou a poznamenal, že koordinátorom MOPS je náčelník obecnej polície, poznamenal, že 

bol nedostatočne zabezpečený posypový materiál v obci, navrhol aby sa prehodnotil plat  

p. starostu a vysvetlil dôvod 

PhDr. Krajňáková PhD. poukázala na zvýšený počet psov a ohrozenie pracovníkov 

ÚPSVaR 

JUDr. Chroust apeloval na nedostatočnú úpravu obecných ciest a informoval poslancov 

o vzniknutých škodách, ktoré sa stali z dôvodu zlej úpravy ciest, poukázal na skutočnosť, že 

v obci nie je pripravené žiadne klzisko pre deti 

zástupca starostu informoval poslancov, že komisia pre kultúru a šport plánovala zabezpečiť 

ihrisko na korčuľovanie a vysvetlil dôvod neuskutočnenia naplánovaného ihriska 

náčelník obecnej polície Mgr. Súkeník detailne vysvetlil činnosť členov MOPS 

a upovedomil poslancov o doterajších výsledkov práce MOPS, informoval poslancov 

o uskutočnených činnostiach obecnej polície ohľadom odchytu psov a požiadal poslancov 

o zmene zmluvy na odchyt psov a vysvetlil dôvod 

p. Hozza sa informoval z akého dôvodu sa za obec nik nezúčastnil na konaní ohľadom mosta 

p. Kandráča, navrhol aby sa uznesením prijalo, že p. starosta je povinný prizvať členov 

komisie na rokovanie podľa účelu konania 

zástupca starostu vysvetlil dôvody neúčasti obce 

JUDr. Chroust prezentoval svoje pohoršenie o neúčasti obce na rokovaní a poznamenal, že 

v rokovacom poriadku komisie sa upravuje činnosť zriadených komisií 

 

 

12. Diskusia 

 V diskusii p. Astaloš vysvetlil aktuálnu situáciu ciest v obci a zrušenia objednávky na 

posypový voz.  

Prejednával sa dodatok k nájomnej zmluve k b. j. s. č. 359. 

  

 

 

 



 

 

12. Záver 

 

Zástupca starostu všetkým prítomným poďakoval za celoročnú účasť a  zasadnutie 

obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

Uznesenia zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva dňa 26.02.2018 

 

Uznesenie OcZ 13/41/2018 

OcZ schvaľuje program rokovania 41. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Uznesenie OcZ 14/41/2018 

OcZ schvaľuje do návrhovej komisie Ing. Janku Gazdurovú, Ing. Rudolfa Kačíra 

 

Uznesenie OcZ 15/41/2018 

OcZ schvaľuje za overovateľa zápisnice p. Jozefa Combu, Bc. Petra Čopjana 

 

Uznesenie OcZ 16/41/2018 

OcZ predlžuje termín uznesenia č. 9/40/2018 do 19.03.2018 

 

Uznesenie OcZ 17/41/2018 

OcZ berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti č. 01/2018/OcZ 

 

Uznesenie OcZ 18/41/2018 

OcZ berie na vedomie Správu o stave a úrovni vybavovania sťažností a petícií za rok 2017 

 

Uznesenie OcZ 19/41/2018 

OcZ schvaľuje návrh dodatku k nájomnej zmluve bytového domu  s. č. 359 

 

Uznesenie OcZ 20/41/2018 

OcZ schvaľuje zapojenie sa do výzvy na podporu triedeného zberu a zhodnocovania 

komunálneho odpadu 

 

Uznesenie OcZ 21/41/2018 

OcZ schvaľuje zapojenie sa do národného projektu pod názvom „Podpora vysporiadania 

pozemkov v marginalizovaných rómskych komunitách“ 

           

Uznesenie OcZ 22/41/2018 

OcZ schvaľuje za nového nájomníka 1-izbového bytu súp. č. 80/21 p. Jozefa Mikuša.    

 

Uznesenie OcZ 23/41/2018 

OcZ schvaľuje za nového nájomníka 2-izbového bytu súp. č. 245/29 p. Dagmar Skubíkovú.   

 



 

 

Uznesenie OcZ 24/41/2018 

OcZ schvaľuje zmenu nájomcu 2-izbového bytu súp. č. 512/2 p. Róberta Horvátha.   

 

Uznesenie OcZ 25/41/2018 

OcZ berie na vedomie Zápis z otvárania obálok z verejnej obchodnej súťaže na prenájom 

nebytových priestorov na parcele č. 611 z LV č. 1 o výmere 20 m
2 

 

 

Uznesenie OcZ 26/41/2018 

OcZ schvaľuje prenájom nebytových priestorov stojacích na parcele č. 611 z LV č. 1 

v katastrálnom území Rudňany o výmere 20 m
2
 v cene 10 €/1 m

2
, t. j. spolu 200,00 € ročne p. 

Denise Uličnej 

 

 

Návrhová komisia:  Ing. Janka Gazdurová 

Ing. Rudolf Kačír 

   

 

 

 

Overovatelia zápisnice: p. Jozef Comba 

Bc. Peter Čopjan 

 

 

 

 

 

                                                                                                             Miroslav Blišťan 

                                                                                                                starosta obce 

 

 

 

Zapisovateľ: Čujová Lucia, Ing.  

 

Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva bol vyhotovený zvukový záznam  v trvaní 2 hodiny a 

40 minút. 


